
Buskerud og Vestfold travforbund 16. august  2022

Status 
Vi har fått mange positive tilbakemeldinger på felles infoskriv, det er 
veldig hyggelig. Her kommer en ny statusoppdatering fra Buskerud og 
Vestfold travforbund. 

Myremoen  

Lørdag 20. august arrangeres den første lokalkjøringen / hestens dag i 
regi Buskerud travforbund på Myremoen hestesportssenter. 
Innmeldingene strømmer inn, og vi gleder oss til en flott dag sammen 
med dere alle. Det er ingen startavgift og flotte premier. Hadde vært så 
gøy med flere hester til start enn det var på Rikstoto kjøringen på 
Sørlandet 15.8. så husk å melde. Siste frist er klokken 21. i dag, og vi tar 
ikke imot etteranmeldinger. 

Foruten lokalkjøring og løpene vil det være hestens dag aktiviteter som 
ponniridning, pussing og stell, kjepphestløp, hesteskokasting og 
dekorering av hestesko.  Vi får også besøk av Norway Tent Pegging 
Federation som skal ha en oppvisning for oss, sjekk de ut på Facebook, 
her blir det fart og spenning.  Noen stands har vi også fått plass til, både 
bruktsalg og annet.  

Øvre Eiker Travselskap innfører Knut Endre Lie`s minneløp, med ekstra 
premier og laubærkrans. Her er han avbildet stående i sylkyen under 
seiersdefilering. Foto: TGN/arkiv.

Vi gleder oss til å se mange glade mennesker på Myremoen på lørdag!

VIKTIG  

✦20. august,  
Lokalkjøring / hestens 
dag på Myremoen 
hestesportssenter 

✦28. august, Til start 
samling- 2. åringer og 
eldre, Myremoen 
hestesportssenter. 

✦31. august Til start 
samling- 2. åringer og 
eldre, Jarlsberg 
travbane 

✦3. september,  
Lokalkjøring 
Kongsberg          

✦17. og 18. september 
høstkonferanse 
Buskerud, Vestfold og 
Telemark. 
Konferansen finner 
sted på Sundvolden 
hotel. 

✦Har du informasjon 
som du tenker hadde 
vært flott å dele så ta 
kontakt med 
undertegnede på e-
post: 
anita.sonsteby@hotm
ail.com eller 
malin.sandbak@horze
.com  

INFORMASJON 
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Hva rører seg i Travforbundene

Vi hadde i forrige uke et digitalt møte med alle forbundslederne som 
en forberedelse til landsråd. Det ble gitt kort status fra alle forbund på 
hva som rører seg rundt om i landet. Vi diskuterte også 
åpnehetskulturen og informasjon fra DNT. På  årets generalforsamling 
var dette et tema, så vi følger opp det som ble formidlet fra DNT der.  
Vi snakket også om vår bekymring på manglende opplæring, kursing av 
nye funksjonærer til banene. Dette er et økende problem spesielt i 
distriktene. Må man leie inn folk fra andre baner, kan det bli kostbart i 
lengden for mange baner. På Jarlsberg er det bra, og vi har flinke 
drevne folk. Vi har imidlertid flere som kunne tenke seg dommerkurs 
og vi trenger å rekruttere unge nye krefter også hos oss.  

Jarlsberg Arena 

De første møtene etter sommeren i selskapene blir nå i slutten av 
august så vi kommer tilbake med mer informasjon i neste infoskriv.  

Til start samlinger 

Det er få påmeldte til samlingene for Til start samlinger i august.. 
Veldig bra opplegg for unghester så meld på din unghest. 

Høstkonferanse 

Det er Buskerud som er arrangør av høstkonferansen for Buskerud, 
Vestfold og Telemark i år. Konferansen finner sted på Sundvolden 
Hotel.  DNT har satt opp saker som blandt annet strategiplan Trav 
2025 og lokale handlingsplaner som står på agendaen.  Vi er så heldige 
å ha med oss DNT lederen selv Erik Skjervagrn på konferansen. I 
tillegg kommer Sindre Lutdal Nyeng, han er 2. vara i DNT styret og 
representerer den unge generasjonen. Sindre er ung, engasjer, 
nytenkende og ikke redd for å si hva han mener. Vi gleder oss til å høre 
hans tanker omkring travet.  Truls Gravdal Pedersen vil hjelpe oss å sy 
det hele sammen. Det blir gruppearbeid og gode diskusjoner så det er 
bare å melde seg på. Husk at man må ikke være med i et styre for å 
kunne være med på høstkonferansen. Her er det åpent for alle som er 
engasjert og mener noe om travet. 

Hilsen fra                                                                                                 
Anita Sønsteby og Malin Sandbæk

Innspill 

Takk for innspill og 
meninger om å relansere 
Drammens løp på Jarlsberg. 
Vi jobber videre med dette.

Har dere andre ting dere 
gjerne vil vi skal ta tak i så 
send oss en mail. Vi er glade 
for alle innspill, små og 
store. 

Ponni 

Det er flere lokalkjøringer 
utover høsten så vi 
oppfordrer alle ponnier til å 
melde til lokalkjøringene i 
vårt område.      
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